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PROTOKÓŁ NR 38/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 19 września 2019 r. 

 

 

 

W dniu 19 września 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  

rozpoczęło się XXXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Krzysztof Czarnecki – członek zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu 

oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik                  

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXXVIII posiedzenie Zarządu 

stwierdzając, iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Jan Pertek).  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu:  

1) prośba Pani M. Gęsickiej o nieodpłatne udostępnienie sali muzycznej w MDK w Trzciance, 

2) prośba Firmy Fizjomedica Rehabilitacja Ruchowa o przedłużenie umowy dzierżawy 

pomieszczenia w budynku przy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały                   

w tej sprawie, 

3) prośba Akademii Humanistyczno-Ekonomicznej o obniżenie stawek czynszu za najem 

pomieszczeń w ZST w Trzciance, 

4) wnioski dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na przedłużenie umów najmu 

pomieszczeń i powierzchni w budynku szpitala oraz podjęcie uchwały w tej sprawie.    

2. Ustalenie zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych do realizacji w 2020 roku  

- spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) informacja o zwiększeniu subwencji oświatowej na wynagrodzenia dla nauczycieli, 

2) wniosek dyrektora CEZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela w roku szkolnym 2019/2020 oraz na realizację nadgodzin przez dyrektora 

jednostki, 

3) prośba dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp. o zmianę decyzji dotyczącej sposobu wynagradzania 

nauczyciela przedmiotów elektrycznych, 

4) prośba dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp. o wsparcie w organizacji wycinki drzew rosnących  

w sąsiedztwie szkoły, 

5) prośba dyrektora LO w Trzciance o sfinansowanie remontu klatek schodowych w szkole, 

6) prośba dyrektora ZSP w Czarnkowie o wykonanie przyłącza gazowego do lokali 

mieszkalnych znajdujących się w zasobach szkoły, 

7) wnioski o nieodpłatne udostępnienie hali sportowo-widowiskowej w Trzciance: 

a) Akademii Piłkarskiej Bambinis, 

b) Akademii Piłkarskiej Reissa, 
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c) Klubu Lech Poznań Football Academy, 

d) Uniwersytetu Trzeciego Wieku na zajęcia z gimnastyki, z brydża, gier planszowych i 

tenisa stołowego, 

e) Stowarzyszenia Bezpieczny Port. 

4. Informacja o realizacji planu rzeczowo-finansowego Wydziału Promocji, Ochrony Zdrowia                           

i Spraw Społecznych za 2019 r. oraz propozycja zadań na 2020 rok.  

5. Wstępne założenia do projektu budżetu na 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na przeprowadzenie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu niegraniczonego na wykonanie i dostarczenie tablic 

rejestracyjnych. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

8. Sprawy różne. 

  Pani Sekretarz prosiła o wniesienie w punkcie 3, w sprawach z zakresu edukacji, dwóch 

dodatkowych ppkt-ów: 

8) podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia refundacyjnego z Gminą Trzcianka 

na współfinansowanie kosztów utrzymania pomieszczenia oraz wynagrodzenia Prezesa 

Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance z dnia 31 sierpnia 2010 roku, 

9) przyznanie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół                

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. 

  Pani Skarbnik prosiła o wprowadzenie w punkcie 5, obok wstępnych założeń do projektu 

budżetu powiatu na 2020 rok, również propozycję zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok 

przygotowaną na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

Proponowany porządek posiedzenia wraz z poprawkami został przez członków Zarządu przyjęty                           

i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu:  

1) prośba Pani M. Gęsickiej o nieodpłatne udostępnienie sali muzycznej w MDK w Trzciance, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 3 ) Pani Gęsickiej o nieodpłatne udostepnienie sali 

muzycznej w Młodzieżowym Domu Kultury Fizycznej dla podopiecznych, uczestników Studia 

Piosenki, utalentowanych muzycznie dzieci i młodzieży, którzy od wielu lat aktywnie uczestniczą                      

w życiu kulturalnym Powiatu oraz reprezentują sukcesami Trzciankę w konkursach wokalnych i na 

festiwalach o zasięgu powiatowym, wojewódzkim i ogólnopolskim.  

  Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, iż chodzi                  

o wynajem sali 1 raz w tygodniu po 4 godziny ( poniedziałek ), co daje 16 godzin miesięcznie. Koszt 

wynajmu sali w skali miesiąca to koszt 560 zł brutto.  

  Pan Czarnecki proponował nieodpłatne użyczenie sali lub co najwyżej odpłatność                                    

w wysokości 30% stawki czynszu, pozostali członkowie Zarządu  proponowali odpłatność                                 

w wysokości 50% stawki czynszu.  

  Ostatecznie Zarząd wyraził zgodę na udostepnienie sali muzycznej na rok szkolny 2019/2020 

za odpłatnością 50% stawki czynszu.  

2) prośba Firmy Fizjomedica Rehabilitacja Ruchowa o przedłużenie umowy dzierżawy 

pomieszczenia w budynku przy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały                  

w tej sprawie, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę Firmy Fizjomedica Rehabilitacja Ruchowa o przedłużenie umowy 

dzierżawy pomieszczeń w budynku przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp. Obecnie 

pomieszczenia są przedmiotem dzierżawy do dnia 31 października 2019 roku i obecny dzierżawca 

zainteresowany jest ich dalszą.  

  Zarząd przychylił się do prośby wnioskodawcy przeznaczając pomieszczenie do 

wydzierżawienia na okres do 3 lat, z przeznaczeniem na cele zdrowotne ( rehabilitacja ), podejmując 

w tym zakresie stosowną uchwałę. 
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W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 119/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

Umowa z dzierżawcą zawarta zostanie na okres od 1 listopada 2019 roku do dnia 31 października 

2022 roku.  

3) prośba Akademii Humanistyczno-Ekonomicznej o obniżenie stawek czynszu za najem 

pomieszczeń w ZST w Trzciance, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 5 ) Akademii Humanistyczno-Ekonomicznej w Łodzi                       

o obniżenie stawek czynszu o 10%  za najem pomieszczeń w Zespole Szkół Technicznych                                 

w Trzciance, w roku akademickim 2019/2020. 

 Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

4) wnioski dyrektora ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na przedłużenie umów najmu 

pomieszczeń i powierzchni w budynku szpitala oraz podjęcie uchwały w tej sprawie, 

 Zarząd rozpatrzył wnioski dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie                            

w sprawie: 

- przedłużenia umowy na wynajem pomieszczeń Szpitala Powiatowego w Czarnkowie 

przeznaczonych na punkt usługowo-handlowy o pow. 62,73m2 – zał. nr 6, 

-   przedłużenia umowy na wynajem powierzchni pod dwa automaty sprzedające ( napoje, słodycze, 

przekąski ) – pow. 2 m2 – zał. nr 7. 

  Dyrektor wnioskuje o przedłużenie umów w trybie bezprzetargowym na okres 3 lat od chwili 

podpisania stosownych aneksów.  

  Zarząd rozpatrzył przedmiotowe wnioski pozytywnie podejmując w tym zakresie uchwałę                    

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie w trybie bezprzetargowym zawartych umów dotyczących 

wynajmu pomieszczeń Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

 W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 120/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.2 

Ustalenie zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych do realizacji w 2020 roku  

- spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie 

propozycji zadań inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych do realizacji w 2020 roku. 

Spotkanie miało charakter roboczy, kolejne spotkanie w tym temacie odbędzie się w dniu 25 września 

br. Analizowano wstępnie takie propozycje jak: remont drogi powiatowej nr 1341 P Gębice – 

Wyszyny; przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w m. Mężyk; rozbudowę drogi 

powiatowej nr 1324P na odcinku Sarbia-Huta ( dokumentacja techniczna ); I etap rozbudowy drogi 

powiatowej nr 1323P na odcinku Krzyż Wlkp.-Drawsko; przebudowę drogi – budowę chodników 

przy drodze powiatowej w m. Połajewo, Dzierżązno Wielkie, Trzcianka, Biała, Prusinowo.  
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Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) informacja o zwiększeniu subwencji oświatowej na wynagrodzenia dla nauczycieli, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi informację ( zał. nr 9 ) Ministra 

Finansów  o zwiększeniu dla Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na rok 2019 subwencji  

oświatowej o kwotę 662 829,00 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli. Środki 

przekazane zostaną na rachunek bankowy jednostki w ratach, z uwzględnieniem terminu wypłaty 

wynagrodzeń nauczycieli.   

2) wniosek dyrektora CEZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela w roku szkolnym 2019/2020 oraz na realizację nadgodzin przez dyrektora 

jednostki, 

 Zarząd rozpatrzył dwa wnioski dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie w sprawie: 

-   zatrudnienia w roku szkolnym 2019/2020 emerytowanego nauczyciela do realizacji zajęć w ODiDZ 

w wymiarze 11,46 godzin; 0,64 etatu – zał. nr 10, 

-   przydzielenia nadgodzin dyrektorowi Centrum w wymiarze 2 godzin; 0,12 etatu, w klasie 3 Technik 

budownictwa, dla zapewnienia realizacji ramowego planu nauczania w tym oddziale ( nagła 

śmierć nauczyciela przedmiotów budowlanych spowodowała konieczność dokonania zmian). 

 Zarząd rozpatrzył przedmiotowe wnioski pozytywnie.  

3) prośba dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp. o zmianę decyzji dotyczącej sposobu wynagradzania 

nauczyciela przedmiotów elektrycznych, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 11 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. zmianę 

decyzji dotyczącej sposobu wynagradzania nauczyciela przedmiotów elektrycznych. 

  Zarząd ustosunkował się do niniejszej prośby pozytywnie.  

4) prośba dyrektora ZS w Krzyżu Wlkp. o wsparcie w organizacji wycinki drzew rosnących  

w sąsiedztwie szkoły, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 12 ) dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp.                            

o wsparcie w organizacji wycinki drzew rosnących w sąsiedztwie szkoły, ze względów 

bezpieczeństwa uczniów, nauczycieli, pracowników i osób wchodzącym do szkoły. Spadające gałęzie 

i połamane konary wielokrotnie uszkodziły pokrycie dachowe i rynny na budynku głównym szkoły, są 

także poważnym zagrożeniem dla przechodniów. Korzenie drzew są powodem awarii                              

i problemów z instalacją sanitarną, niszczeniem kostki brukowej i pamiątkowego  obelisku 

usytuowanego przed szkołą. Chodzi tutaj o wycinkę 9 drzew liściastych i świerków. Wstępnie 

szacowany koszt wycinki to kwota ok. 30 tys. zł.   

  Sprawa powróci na kolejne posiedzenie Zarządu.  

5) prośba dyrektora LO w Trzciance o sfinansowanie remontu klatek schodowych w szkole, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 13 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego                           

w Trzciance o sfinansowanie remontu klatek schodowych w szkole. Przewidywany koszt remontu to 

kwota 6 tys. zł.  

  Zarząd ustosunkował się do niniejszej prośby pozytywnie. Przypisanie środków w ww. 

kwocie nastąpi na najbliższej sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego planowanej na miesiąc 

wrzesień br.  

6) prośba dyrektora ZSP w Czarnkowie o wykonanie przyłącza gazowego do lokali mieszkalnych 

znajdujących się w zasobach szkoły, 

  Zarząd zapoznał się z prośbą ( zał. nr 14 ) dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie                               

o wykonanie przyłącza gazowego do lokali mieszkalnych znajdujących się w zasobach szkoły. Koszt 

inwestycji wg. kosztorysu to kwota 79.412,19 zł.  
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  Naczelnik Wydziału Edukacji dodał, że sprawa ta miała swój początek w roku 2017. Do dnia 

dzisiejszego jednak  nie została rozpatrzona, z uwagi na brak środków w budżecie i szereg innych 

pilnych  potrzeb. Przypomniał, że konieczna jest również inwestycja w Zespole Szkół w Trzciance, 

polegająca na wykonaniu zaleceń pokontrolnych p.poż., szacunkowy koszt inwestycji ok. 100 tys. zł.  

  Zarząd w dniu dzisiejszym postanowił zwrócić się do Pani dyrektor ZS o zlecenie kosztorysu 

inwestycji, po czym do sprawy powróci. Na tym samym posiedzeniu powróci również do prośby ZS        

w Czarnkowie.  

7) wnioski o nieodpłatne udostępnienie hali sportowo-widowiskowej w Trzciance: 

a) Akademii Piłkarskiej Bambinis, 

b) Akademii Piłkarskiej Reissa, 

c) Klubu Lech Poznań Football Academy, 

d) Uniwersytetu Trzeciego Wieku na zajęcia z gimnastyki, z brydża, gier planszowych                  

i tenisa stołowego, 

e) Stowarzyszenia Bezpieczny Port. 

Zarząd rozpatrzył wnioski o nieodpłatne udostepnienie Hali Widowiskowo-Sportowej 

w Trzciance: 

a) Akademii Piłkarskiej Bambinis – zał. nr 15, 

b) Akademii Piłkarskiej Reissa – zał. nr 16, 

c) Klubu Lech Poznań Football Academy – zał. nr 17, 

d) Uniwersytetu Trzeciego Wieku na zajęcia z gimnastyki, z brydża, gier planszowych                  

i tenisa stołowego – zał. nr 18, 

e) Stowarzyszenia Bezpieczny Port – zał. nr 19. 

Zarząd Powiatu ustalił spójną politykę dotyczącą dofinansowania działalności stowarzyszeń, 

które chcą korzystać z obiektów Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance, zgodnie z którą do końca 

roku 2019 wyraża zgodę na korzystanie z obiektów Hali Sportowo-Widowiskowej za odpłatnością                

w wysokości 50% stawek określonych w cenniku wynajęcia pomieszczeń Hali. Od 1 stycznia 2020 

roku odpłatność będzie wynosiła 100% cen określonych w cenniku udostępniania Hali Sportowo-

Widowiskowej w Trzciance, obowiązujących od 1 września 2019 roku.   

W związku z powyższym ww. Stowarzyszenia do końca 2019 roku mogą korzystać                           

z obiektów Hali Sportowo-Widowiskowej za odpłatnością w wysokości 50% stawek określonych                    

w cenniku wynajęcia pomieszczeń Hali, natomiast od 1 stycznia 2020 roku odpłatność będzie 

wynosiła 100%. Jedynym wyjątkiem jest to Stowarzyszenie Bezpieczny Port, któremu Zarząd wyraził 

zgodę na bezpłatne udostepnienie Hali Sportowo-Widowiskowej do końca roku 2019, z uwagi, iż 

Stowarzyszenie działa na rzecz osób niepełnosprawnych, a zajęcia na hali służyć mają aktywizacji 

osób niepełnosprawnych ruchowo. Jeśli chodzi o rok 2020 Stowarzyszenie może ubiegać się                          

o wsparcie w ramach otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych. 

8) podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia refundacyjnego z Gminą Trzcianka na 

współfinansowanie kosztów utrzymania pomieszczenia oraz wynagrodzenia Prezesa Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance z dnia 31 sierpnia 2010 roku, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie rozwiązania porozumienia refundacyjnego     

z Gminą Trzcianka na współfinansowanie kosztów utrzymania pomieszczenia oraz wynagrodzenia 

Prezesa Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance z dnia 31 sierpnia 2010 roku. 

Z dniem 31 sierpnia 2019 roku zakończył pełnienie kadencji Prezesa Zarządu Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance Pan Tadeusz Agrest – dotychczasowy pracownik 

Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

Walne zebranie członków Oddziału ZNP w Trzciance wybrało na nowego Prezesa nauczyciela 

ze szkoły podległej Gminie Trzcianka. 

W świetle powyższego podjęcie dzisiaj proponowanej uchwały jest zasadne. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  
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W związku z powyższym Uchwała Nr 121/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

9) przyznanie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół                

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, 

Zarząd Powiatu, opierając się na opinii ( zał. nr 21 ) Komisji rozpatrującej wnioski                  

o przyznanie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, postanowił w III kwartale                  

2019 roku udzielić pomocy zdrowotnej 5 czynnym nauczycielom oraz 3 nauczycielom emerytom. 

Wysokość przyznanego zasiłku wacha się w granicach 600,00 zł - 1.125,00 zł.  

Środki przypisane zostaną do budżetów szkół i placówek na najbliższej sesji Rady Powiatu, 

planowanej na miesiąc wrzesień 2019 roku.  

Ad.4 

Informacja o realizacji planu rzeczowo-finansowego Wydziału Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Społecznych za 2019 r. oraz propozycja zadań na 2020 rok. 

  Zarząd wysłuchał informacji naczelnika Wydziału Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw 

Społecznych o realizacji planu rzeczowo-finansowego Wydziału za 2019 rok, wg. stanu na dzień 

18.09.2019 roku.  

  Naczelnik Wydziału przedłożyła plan i wykonanie budżetu oraz zadania planowane do 

realizacji jeszcze w tym roku z zakresu promocji ( dział 750 ) – zał. nr 22 do niniejszego protokołu. 

Przedstawiła również koszty współpracy z mediami – zał. nr 23 do niniejszego protokołu.  

  Po zapoznaniu się z przedłożonymi informacjami, po krótkiej dyskusji, postanowiono 

umniejszyć  plan wydatków Wydziału Promocji, Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych o kwotę 

10.000,00 zł w celu dostosowania poziomu środków do zakresu realizowanych zadań. Zmiana ta 

wprowadzona zostanie na najbliższej sesji Rady Powiatu, planowanej na miesiąc wrzesień 2019.  

Ad.5 

Wstępne założenia do projektu budżetu na 2020 rok oraz propozycja zmian do budżetu powiatu na 

2019 rok. 

  Skarbnik Powiatu przedstawiła Zarządowi wstępne wskaźniki obowiązujące przy tworzeniu 

danych do projektu uchwały budżetowej: 

- dynamika realna PKB - 3,7%; 

- prognozowany średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych - 2,5%; 

- planowane zadania: 

- remontowe, 

- inwestycyjne; 

Planując te zadania należy wskazać je z nazwy i planowaną kwotę z zachowaniem odpowiedniej 

klasyfikacji wydatków. 

- przewiduje się wzrost wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę od 1 stycznia 2020 roku -                       

w wysokości 2.600 zł, (Rozporządzeniu Rady Ministrów z 10.09.2019r.); 

- stażowe stanowi odrębny składnik wynagrodzenia i nie może być wliczane aby osiągnąć wysokość 

2.600 zł minimalnego wynagrodzenia; 

- do kalkulacji wynagrodzeń w zadaniach finansowanych z dotacji z budżetu państwa przyjmuje 

się zasady zgodnie z wytycznymi do projektu ustawy budżetowej państwa - 106,0% w ujęciu 

nominalnym (oznacza to, iż wynagrodzenia w 2020 roku nie będą automatycznie waloryzowane 

jednym wskaźnikiem); 

- planując wynagrodzenia w zadaniach finansowanych z środków własnych powiatu należy dokonać 

kalkulacji według aktualnego stanu zatrudnienia zachowując obowiązujące od 01.01.2020 r. najniższe 

wynagrodzenie na poziomie 2.600 zł, a także planowane środki na nagrody jubileuszowe, wzrost 

stażowego i.t.d.; 

Zaplanowany zostanie skutek waloryzacji płac na poziomie 103,0% 

Ewentualna waloryzacja płac zostanie rozpatrzona przez Zarząd Powiatu po określeniu skutków dla 

całego budżetu! 
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W przypadku jednostek oświatowych Wydział określa plan poszczególnych jednostek uwzględniając 

aktualną liczbę uczniów. 

  Dalej Skarbnik Powiatu zasygnalizowała propozycje zmian uchwały budżetowej na 2019 rok,                     

z którymi wystąpi do Rady Powiatu na najbliższej Sesji oraz które w pełnej szczegółowości 

przedłożone zostaną do zaopiniowania przez Komisję Budżetowo-Gospodarczą na posiedzeniu 

zaplanowanym na dzień 24 września 2019 roku. 

Przedłożone propozycje stanowią załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na przeprowadzenie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu niegraniczonego na wykonanie i dostarczenie tablic 

rejestracyjnych. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

wykonanie i dostarczenie tablic rejestracyjnych. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 122/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

  Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 05 września 2019 r.                     

i z dnia 12 września 2019 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne: 

Spraw różnych nie poruszano. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 19 września                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 26 września                       

2019 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                   Feliks Łaszcz ................................................                                                                                     

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                  Jan Pertek ……………………………….. 

 

  


